
S narodením Ježiša Krista to bolo takto… (Mt 1, 18)

Dokument z registra stránky www.hd.kbs.sk | 1

(Matúš Verba) Jeden internetový predajca za jeden deň zarobil pred Vianocami 14,3 miliardy
dolárov. To je úspech. Budú tieto sviatky pre nás úspešné? Pre deti možno, keď dostanú
vytúžený darček, pre ženu, keď jej nič neprihorí a všetci jej budú pomáhať. Máme čakať
niečo viac? Tento svet však už ani viac nečaká. Len dobrú náladu, kvalitné jedlo, darčeky,
oslavu, blízkosť priateľov a rodiny.

 

A aj keď nikto nechce mať problémy s deťmi, v práci či vo vzťahoch, niekedy to škrípe. A
človek sa trápi. Takýchto postáv je v Biblii veľa, Boh však na nich ukazuje svoju moc a
vstupuje do ich chorôb a ťažkostí. Pred dvetisíc rokmi sa Mesiáš narodil v Betleheme a chce
sa v ňom narodiť nanovo. Tým Betlehemom je náš veľakrát pokazený život. Tieto Vianoce
budú úspešné, ak mu dovolíme, aby vstúpil do našich životov, do našej tmy. Neprišiel na nás
zarobiť, ale prišiel sa rozdať.

(Zamyslenie pre východný obrad z Časopisu Slovo.)
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